
Agent Aubameyanga: Kontakt był rok temu
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Pierre-Emerick Aubameyang to w ostatnich dniach najmocniej łączone

nazwisko z obozem Giallorossich. Czy Walter Sabatini spróbuje sięgnąć po

gracza, którego jak się okazuje chciał sprowadzić do klubu przed rokiem?

Sytuację wyjaśniał w wywiadzie dla vocegiallorossa.it agent piłkarza,

Oscar Damiani.

 

Ile jest prawdy w wiadomościach, że Roma chciałaby Aubameyanga?

- Jeśli chodzi o Romę jest to sprawa z zeszłego roku, miałem okazję porozmawiać z

Sabatinim. Roma była zainteresowana, a on poprosił o informacje, potem Giallorossi

pozyskali Destro i nigdy więcej nie spotkałem się z dyrektorem sportowym. Nie

wiem czy Roma jest nadal zainteresowana, w przeszłości była.

 

Więc nie miałeś ostatnio kontaktów z Sabatinim?

- Ostatnio nie było kontaktów.

 

Czy wiesz z kolei, że Roma i Saint-Etienne kontaktowały się w sprawie

gracza?

- To niemożliwe, dlatego, że rok temu ja prowadziłem negocjacje, a Saint-Etienne

ma w przyszłą sobotę finał Pucharu Ligi i do tego dnia nie chcą rozmawiać o

mercato.

 

Jego ojciec powiedział w ostatnich dniach, że Roma będzie gotowa zapłacić

wymaganą sumę...

- Ostatniej nocy rozmawiałem z jego ojcem, nie jest to rzecz z tego roku. Byliśmy

wszyscy na kolacji rok temu, znają się, bo gdy jego ojciec grał w Triestinie, Sabatini

był tam dyrektorem sportowym. Gdy się jednak widują, zawsze jestem również ja,

nigdy nie rozmawiali ze sobą nie mając mnie za pośrednika.
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